
Referat bestyrelsesmøde d. 11. oktober 2010 

 

1. Koldingløbet – Lars deltog under dette punkt. 

Tidtagning. Diskussion om tidtagningssystem til Koldingløbet. Det er besluttet at der i 

Koldingløbets regi udvikles nyt tidtagningssystem. Kolding KFUM har efterfølgende foreslået at 

systemet overtages og ejes af KOK, da vi (Anders, Dan og Lars) har udviklet det. Systemet er dog 

ikke færdigt endnu, og det er endnu uvist om det virker, og hvad driftsomkostningerne er 

(brystnumre f.eks.). Men da arbejdet er sat i gang på vores foranledning, og udgiften er forholdsvis 

lav er det bestyrelsens holdning, at der skal arbejdes videre med planerne, om at vi ejer og driver 

systemet.   

Styregruppen: Vores medlemmer er HC, Flemming Roel og Lars. HC har trukket sig efter dette års 

løb, og vi arbejder på at finde en ny. Strukturen tages dog ved samme lejlighed op til fornyet 

revision. 

 

2. Nyt fra formanden: 

Vi laver Veterankredsmatch sammen med Melfar i 2012. I 2011 bliver det i Nordkredsen 

Møde omkring P-forhold med brugere samt kommunen d. 21/10 – Per deltager 

 

3. Kommende arrangementer: 

Træningsløb Stenderup Midtskov d. 20.november 

Samme weekend U1-kursus i Kolding 

Fidusløb 6. februar 2011, indbydelse er udsendt 

Træningsløb Harte Skov, 26. februar, samtidig afslutning på Vinter Cuppen 

Marts måned: Natsprint Kolding Motorsportscenter 

Maj måned: Evt. Café Noir-stafet 

Koldingløbet d. 29. maj 2011 

Medio august  2011 – JFM Stafet Frederikshåb Vest 

 

Biathlon orientering: 

Formentlig et løb på Fredericia Fælles/Trelde Syd i foråret 2011 

 

Langtidsterminslisten: 

Vi har tilbudt DM Mellem 2012 og DM Stafet 2014. Spørgsmål om vi skal tilbyde DM Klubhold 

2013. MTB-O i Frederikshåb 2012. 

 

4. Klubtræning: 

Onsdagstræning næste år – der bliver behov for mere struktureret hjælp omkring postudsætning, 

postindsamling og madlavning/oprydning. Plan laves når vi kommer tættere på. 

 

Vintertræning: Løbetræning mandag og onsdag kl. 17.30. Onsdag fælles børnetræningsdag. Anden 

onsdag i hver måned er der poster ude til natløb og efterfølgende spisning.   

 

5. Korttegning: 

Nuværende klubmedlemmer der gerne vil tegne kort, må meget gerne opdatere nuværende kort op 

til de forskellige løb. Nytegning af kort er en væsentlig større udfordring, og her vil vi undersøge 

muligheden for professionel korttegning. I første omgang en nytegning af Marielund med omkring-

liggende områder. 

 



6. Klubture: 

Påskeløb næste år ved Viborg – er planlagt og bestilt, se klubbladet 

14-16. januar 2011 – vi arbejder på en klubtur til Nymindegab 

Sommertur – gerne en fællestur sydpå, vi prøver at afklare på en klubaften hvad der er interesse for. 

 

7. Ungdom: 

Skal vi købe GPS-ure til træningsbrug? Andre klubber har fået penge ved fonde hertil. Vi 

undersøger behov/ønsker. 

Vi vil gerne indrette Bøgelund mere ungdomsvenligt. Vi arbejder på trådløst netværk (også til 

glæde for andre formål end ungdommen). Derudover vil vi arbejde på at indrette det inderste lokale 

nedenunder til et mere hyggeligt rum, hvor ungdomsløberne kan opholde sig. 

Tilskud til sommerlejr: Vi har forhøjet tilskuddet, hjemmesiden opdateres. 

 

8. Klubbens struktur: 

Generelt er der nok for få der laver for meget. Vi vil kigge på hvordan vi får involveret flere 

medlemmer i klubarbejdet. Tages op på næste møde. 

 

9. Regnskab: 

Kassereren uddelte en opdateret balance pr. 30/9. VM i biathlon orientering i september måned 

giver et overskud på ca. 6000 kr. – samlet set har vi et meget pænt overskud, hvorfor vi har besluttet 

at give lidt større tilskud til forskellige aktiviteter end oprindelig budgetteret. Det er f.eks. klubtøj, 

jubilæumsbogen, sommerlejre, divisionsmatch. 

 

10. Næste møde: 

Foreslås til tirsdag d. 30. november kl. 19.30                    

 

  


